
Pozemkové spoločenstvo - spoločnosť bývalých urbarialistov Malý Slavkov 

Lesná skupina – pozemkové spoločenstvo Malý Slavkov 

      

 

     Z Á P I S N I C A  

zo schôdze členov výboru SBU a LS zo dňa 17. 02. 2020 

 

Prítomní: prezenčná listina je neoddeliteľnou súčasťou zápisnice 

 

Program:  1. Príprava schôdze VZ na rok 2020 

      2. Kontrola uznesenia 

      3. Voľby 

      4. Činnosť – prevedené práce v roku 2019 

  

 

     Na úvod predseda privítal členov výboru a členov dozornej rady. Ospravedlnil p. Ing. Lizáka a p. 

Oravca Jána, ktorí sa ospravedlnili z neúčasti. Predniesol program a začal rokovanie. 

     Navrhol, aby sa valné zhromaždenie konalo 22. 03. 2020 o 13.00 hod. v kultúrnom dome 

v Malom Slavkove a aby schôdza bola spoločná pre obidve spoločenstvá SBU a LS s programom: 

 

  1. Otvorenie a prezentácia členov 

  2. Určenie a schválenie overovateľov zápisnice, zapisovateľa, skrutátorov, volebnej a   

       mandátnej komisie 

  3. Informácia predsedu o činnosti LS a SBU do dnešného dňa  

  4. Informácie od hospodára spoločnosti Ing. Michelčíka 

  5. Správa dozornej rady o hospodárení za rok 2019, schválenie ročnej účtovnej závierky 

  6. Schválenie rozpočtu na rok 2020 

  7. Diskusia 

  8. Rôzne 

  9. Návrh na uznesenie 

10. Občerstvenie – guláš 

11. Záver  

 

Program schôdze by mal byť doplnený o voľbu nového spoločného výboru, ktorý bude predložený 

na schválenie na najbližšom valnom zhromaždení PS SBU a Lesnej skupiny, na základe uznesenia 

z VZ obidvoch skupín minulého roka. 

     Predseda ďalej uviedol, že sa bol poradiť na lesnom úrade, či je to možné aj napriek tomu, že 

volebné obdobie bolo schválené na 5 rokov a my sme len v polovici. Vedúci oddelenia jednoznačne 

nevedel potvrdiť, či áno alebo nie, odvolal sa na stanovy, ktoré máme prijaté, že je to na nás, ako sa 

rozhodneme. Naše stanovy takéto záležitosti neriešia, aj preto pri telefonickej pozvánke na schôdzu, 

poprosil každého člena, aby hľadal riešenie, čo s týmto bodom uznesenia a na schôdzi by predložil 

návrh. To uznesenie má za cieľ ušetriť finančné prostriedky. Po tejto informácii otvoril diskusiu. 

     Z diskusie vzišiel návrh: členovia výboru a členovia dozornej rady si ponižujú odmenu z 30,00 

eur na 15,00 eur a voľby nového výboru sa uskutočnia v riadnom čase, t. j. po uplynutí 5 rokov. 

S návrhom súhlasili všetci členovia a odsúhlasili, aby tento návrh predniesol predseda na valnom 

zhromaždení. 

     Týmto bol splnený aj 3. bod programu – voľby. 

 

     Predseda ďalej pokračoval v programe, a to kontrola uznesenia. 

V Lesnej skupine nebolo prijaté už žiadne uznesenie. V SBU bolo prijaté uznesenie: zverejniť 

telefónne čísla a e-maily na predsedu spoločnosti, predsedu dozornej rady a členov dozornej rady na 

webovej stránke. To bolo splnené, zabezpečil to p. Štefan Kredatus. 



Ďalšie uznesenie – doriešiť v spolupráci s dozornou radou nedostatky v evidencii. Ide o prípady 

dedenia podielov podľa LV a exekučných konaní. Následne listom upozorniť dotknutých členov 

i exekútora na nápravu nezákonného stavu. 

Tu predseda uviedol, že listom boli členovia upozornení skôr, ako bolo prijaté uznesenie. Niektorí 

na tom pracujú a sú aj takí, ktorí si to už dali do poriadku. V prípade exekútora – predseda bol na 

oddelení exekúcie a má informáciu, že zákon to dovoľuje. Člen, ktorý má exekúciu, je stále plným 

členom, podieľa sa na práci v spoločenstve, exekútor do riadenia spoločenstva nezasahuje. 

V prípade dividendy – zisk ide jemu.  

Tu zaznel názor, aby VZ schválilo zastupovanie len jedného člena podielnikov, u ktorých podiel 

180 hlasov je rozdrobený, tzn. napríklad 1 podiel (180 hlasov) je rozdelený na štyroch – každý po 

45 podielov, aby sa medzi sebou dohodli, kto bude mať právo ich zastupovať navonok. Týmto 

systémom by v budúcnosti nemal nastať stav, že VZ nie je uznášania schopné. A aj to napomôže, 

aby pri dedičnom konaní budúci vlastníci nedelili podiel na viacerých, ale aby to dedil len jeden, 

a nie tak ako to prebieha doteraz. Ideálne by bolo, keby nás bolo 46 členov, t. j. 1 podiel 180 hlasov, 

46 podielov – 180 x 46 = 8 280 hlasov. Momentálne máme rozdrobené 35 podielnikov.  

 

Ďalší bod uznesenia je usmerniť členov PS ohľadom predaja podielov v zmysle stanov a odpovedať 

na dotaz, či je možné predať podiel bratovi, ktorý je tiež členom PS SBU. 

 

     Vo štvrtom bode programu predseda uviedol, že v Lesnej skupine prebieha prerezávka pod 

Kundisom podľa plánu LH. 

V SBU – po lesnom požiari na ploche č. 1267 bolo posadených 1 000 ks sadeníc, sadenie previedol 

p. Galowicz.  

- Aj napriek súhlasu výboru na opravu cesty, ktorý mal zabezpečiť p. Majerčák a p. 

Galowicz, sa neuskutočnila oprava. Práce sa prevedú na jar.  

 

     Predseda ďalej uviedol, že v marci prebehla ťažba a predaj v Gromanskom kúte, evidencia 

zaznačená, príjem bude použitý na zalesnenie a prerezávku na jednotlivých parcelách podľa 

pokynov LH. 

 

     Po tejto informácii poďakoval členom za účasť a schôdzu ukončil. 

 

 

 

Zapísal: František Bies 

V Malom Slavkove, dňa 17. 02. 2020 

 

 

 

 

 

            František Bies 

        Predseda SBU a LS          
 

 

 

 

 


